
  محمد هادی قمیشی، بازیگر باسابقه 
سینما و تلویزیون ضمن اشاره به انتظار برای 
کلیدخوردن فصل سوم »زخم کاری«، منتقدان 
فصل دوم این سریال را به صبر بیشتر دعوت 
کرد. این بازیگر، طراح صحنه و کارگردان 
باسابقه سینما و تلویزیون گفت: در حال حاضر 
منتظر هستیم تا تصویربرداری فصل سوم 
سریال »زخم کاری« که دنباله فصل دوم 
این سریال است، آغاز شود که احتمالا تا چند 
روز آینده آغاز خواهد شد. غیر از این پروژه 
فعلا مشغول کار دیگری نیستم. بازیگر نقش 
»املشی« در سریال »زخم کاری« درباره 
بازخوردهای منفی نسبت به فصل دوم این 
سریال بیان داشت: این یک واقعیت است 
که ما ایرانی ها معمولا عجول هستیم. انتظار 
مخاطبان گویی از ابتدای این فصل، ورود 
آقای جواد عزتی به داستان بود و برای این 
اتفاق عجله بسیار دارند. در حالی که اگر این 
اتفاق همان ابتدا رخ می داد، شرایط داستان 
عوض می شد. الان فیلمنامه نویسان در حال 
گسترش داستان هستند و به همین دلیل 
فصل های بعد این سریال هم در دست تولید 

قرار گرفته است. برخی مردم و منتقدان گویی 
برای اطلاع از سرانجام داستان عجله دارند در 
حالی که خود من به عنوان بازیگر این سریال 
و خیلی عوامل دیگر، از سرانجام این داستان 
خبر نداریم چرا که گروه نویسندگان در حال 
نگارش هستند. وی افزود: به نظرم داستان 
این سریال در حال حاضر پیچیدگی هایی 
پیدا کرده است که در ادامه جذاب تر می شود و 
مخاطبان هم اگر با حوصله بیشتری داستان را 
دنبال کنند، قسمت های جذاب تری در آینده 
خواهند دید. کاراکترهای مختلفی به داستان 
وارد می شوند که در برخورد با شخصیت اصلی، 
اتفاقات دیگری را رقم می زنند که این اتفاق 
از منظر درام پردازی بسیار زیباتر و جذاب تر 
خواهد شد. این بازیگر در پاسخ به اینکه آیا 
محمدحسین مهدویان فیلمنامه کامل را در 
اختیار بازیگران گذاشته است یا خیر، توضیح 
داد: اینگونه نیست که فیلمنامه نداشته باشیم 
در حدی که نگارش شده، فیلمنامه در دسترس 
ما هست و آقای مهدویان هم ما را هدایت 
می کند. گروه تا جایی که داستان نوشته شده 
است در جریان داستان قرار دارد. وی درباره 

بازخوردهای مردم نسبت به نقش آفرینی اش 
در این سریال اظهارکرد: نظرات متفاوت است. 
برخی خود را با داستان وفق داده اند و آن را 
دنبال می کنند اما برخی که عجله بیشتری 
دارند، مدام می پرسند چرا جواد عزتی اش کم 
است! بالاخره قصه هرچقدر پیچیده تر باشد، 
جذاب تر می شود. وقتی سر کلاس درس 
می روم و برخی دانشجویان درباره این سریال 
کنجکاوی می کنند، از آن ها می خواهم کمی 

صبر داشته باشند تا قصه خودش پیش برود.
  ماندگارترین نقش

 قمیشی درباره ماندگارترین نقش خود 
در حافظه مردم گفت: بیشتر مردم نقش 
من در »پس از باران« در حافظه شان مانده 
است. آن سریال قصه گیرایی داشت و در آن 
مقطع که بیش از ۲۰ سال پیش بود، مردم 
ارتباط خوبی با آن برقرار کردند. گویی ۹۰ 
درصد جمعیت ایران در آن مقطع این سریال را 
دنبال می کردند! وی افزود: مردم واکنش های 
مختلفی به من نشان می دهند. برخی که 
نقش آفرینی من در »پس از باران« را دیده 
بودند، احتمال می دادند که من اصالتا شمالی 
باشم، در حالی که من جنوبی هستم. گاهی 
پیش می آمد که یک پیرزن شمالی، به واسطه 
همین ذهنیت شروع می کرد به زبان خودشان 
با من صحبت کردن و فکر می کرد من متوجه 
زبانش می شوم! من هم مجبور می شدم گاهی 
شمالی صحبت کنم! )می خندد( این بازیگر 
تأکید کرد: مردم همواره نسبت به ما لطف دارند 
و من شخصا انرژی زیادی از آن ها می گیریم. 
بارها هم گفته ام که ما دستمزد اصلی خود را از 
مردم می گیریم. اکثر مردم نسبت به من محبت 
دارند و همواره هدفم در بازیگری همین بوده 
است که در کارهایم لحظات خوبی را برای مردم 
رقم بزنم. اصالت هنر هم در همین است؛ همراه 
مردم و برای مردم باشد. قمیشی درباره تفاوت 
فضای فیلمسازی امروز، نسبت به دهه های ۶۰ 
و ۷۰ تصریح کرد: امروز تجهیزات فیلمسازی به 
روز شده است و روز به روز شاهد ورود امکانات 
بهتر به این حوزه هستیم. به خصوص عوامل 
فنی راحت تر می توانند به نتیجه برسند و 
این اتفاقات خیلی از مشکلات سال های دور 

در فرآیند تولید فیلم را آسان تر کرده است. 
آن زمان ها باید منتظر می شدیم تا نگاتیو به 
لابراتوار برود، تا بتوانیم نتیجه کار را ببینیم و 
خیلی وقت ها هم مجبور به تکرار می شدیم اما 
امروز همه چیز دیجیتال شده است و در لحظه 
می توان تصاویر را مرور و مشکلات را حل کرد. 
وی افزود: آن زمان پروژه ها محدودیت استفاده 
از نگاتیو داشتند و اگر تعداد برداشت ها زیادتر 
از حدی می شد، مشکلاتی برای تهیه کننده 
به وجود می آورد. امروز همه چیز دیجیتالی 
شده و در لحظه می توان هم تصاویر را مرور 
و مشکلات را مرتفع کرد. محدودیتی هم 
در تعداد برداشت وجود ندارد. از این جهات 
همه چیز راحت تر شده است. در عین اینکه 
به خصوص  و  پیشکسوت  دوستان  برخی 
فیلمبردارهای قدیمی سینما، هنوز معتقدند 
که کیفیت نگاتیو در سینما، یک چیز دیگر 
است و همواره با اشتیاق خاطرات آن دوران را 
تعریف می کنند. این بازیگر باسابقه تأکید کرد: 
آن زمان ها کسی می توانست موفق تر عمل 
کند که تجربه بیشتری داشت. همه چیز شبیه 
یک معادله ریاضی بود. شرایط مثل امروز نبود 
که شما با گوشی موبایل هم بتوانید یک فیلم 
بسازید. همه چیز باید براساس یک فرمول و 
قاعده مشخص پیش می رفت. وی در پاسخ به 
تفاوت نقش کارگردان و تهیه کننده در پروژه ها 
در سال های اخیر نسبت به دهه های قبل هم 
افزود: در پروژه هایی که کارگردان و تهیه کننده 
یکی بود، معمولا روند این محاسبات بهتر اتفاق 
می افتاد. محاسبات اقتصادی فیلم بهتر شکل 
می گرفت و عوامل هم دقیق تر کار می کردند. 
در عین اینکه امکانات بسیار محدود و کارها با 
مشکلات بیشتری مواجه بود. این سختی ها 
بود، اما به همان اندازه دقت ها هم بیشتر بود. 
امروز کارها ساده تر شده و امکانات کمک کرده 
تا ساخت فیلم سهل تر شود. قمیشی درباره 
حس امروز خود نسبت به دنیای بازیگری و 
اینکه آیا در صورت بازگشت به گذشته، مجدد 
فعالیت در همین حرفه را انتخاب می کند 
یا خیر بیان داشت: واقعیت این است که ما 
شرایط دشواری را پشت سر گذاشتیم و شاید 
اگر به گذشته برگردم دیگر سراغ سینما نیایم. 
من به سینما علاقه داشتم اما اگر این آینده 
را پیش بینی می کردم، شاید تصمیمم عوض 
می شد. در مجموع شرایط سینما مساعد 
نیست و روزبه روز هم برای امثال من سخت تر 
می شود. به همین دلیل می گویم اگر به گذشته 
بازمی گشتم سراغ مسیر دیگری برای فعالیت 

حرفه ای می رفتم.
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علی رویین تن در بخش 
مراقبت های ویژه

 علی رویین تن، کارگردان سینما پس از 
سکته قلبی همچنان در بخش مراقبت های 
ویژه بیمارستان بستری است. فرود رویین تن، 
پسر این فیلمساز به ایسنا گفت: پدرم دو روز 
قبل براثر سکته قبلی به بیمارستان منتقل شد 
و در حال حاضر در سی سی یو بستری است. 
او افزود: حال عمومی ایشان بهتر و همچنان 
تحت مراقبت است. »آتش و گلستان« یک 
مستند داستانی است که هفت محقق در 
آن تلاش می کنند تا درباره شهید ابراهیم 
هادی حقایقی را که دریافت و برداشت 
کرده اند، برای کارگردانی که قصد نوشتن 
فیلمنامه ای بر اساس زندگی این شهید را 
دارد، ارائه کنند. این فیلم قرار است پشتوانه ای 
باشد برای ساخت یک فیلم سینمایی به نام 
»چریک«. رویین تن همچنین تهیه کننده 
و فیلمنامه نویس »عشق جامه گان« است و 
کارگردانی آن را رضا چوبینه برعهده دارد. 
قرار بود بیش از ۵۰ نفر بازیگر جوان برای 

اولین بار در این فیلم بازی کنند. 

جیم کری به سینما برمی گردد
 جیم کری بازیگر فیلم »کاج های همیشه 
سبز و تابستانی که رنگ می بازد« دیوید 
رابرت میچل می شود. به گزارش ورلد آف 
ریل، اوایل این هفته اعلام شد دیوید رابرت 
میچل در حال ساخت دنباله ای برای فیلم 
ترسناک سال ۲۰۱۵ خود یعنی »دنبال 
می کند« است. با این حال به نظر می رسد 
او در حال کار روی فیلم دیگری هم باشد. 
فیلم »کاج های همیشه سبز و تابستانی 
که رنگ می بازد« پروژه دیگر میچل است 
که از آن به عنوان پروژه ای فعال یاد شده 
است. در خلاصه داستان این فیلم آمده است: 
مردی میانسال در یک کمپ در رقابت با دیگر 
حاضران قرار می گیرد و در حالی که برای 
یافتن گنج پنهان در جنگل می روند، بهترین 
دوستش ناپدید می شود. پس از یافتن او که 
در جنگل پنهان شده بود، ۲ مرد برای یافتن 
جانوری مرموز می روند و امیدوارند آنها را به 
سمت گنج ببرد. در همین حال گزارشگری 
در حال تهیه گزارش از این جست وجو است 
و او کسی نیست جز جیم کری که گفته 
می شود به فیلم پیوسته است. کری در دهه 
۱۹۹۰ در فیلم های به یادماندنی ظاهر شد 
که »ماسک«، »آیس ونچورا«، »احمق و 
احمق تر« از جمله فیلم های موفق کمدی 

وی بودند.

   ویکتور اوربان، نخست وزیر مجارستان، ضمن آنکه خواهان 
رویکردی جدید برای پایان دادن به جنگ شد، گفت: انتظارات 
رهبران اتحادیه اروپا مبنی بر اینکه اوکراین در درگیری با 
روسیه پیروز خواهد شد، بی اساس و بیش از حد جاه طلبانه 
است. به گزارش آرتی، اوربان در »آستانه«، پایتخت قزاقستان 
در دهمین اجلاس سران سازمان کشورهای ترک تبار تاکید 
کرد که استراتژی فعلی اتحادیه اروپا برای اوکراین »یک 
شکست کامل« بوده است. او بیان داشت: آنها فکر می کنند که 
اوکراین پیروز خواهد شد و روسیه بازنده، پس از آن رهبری در 
روسیه تغییر خواهد کرد و آنها با رهبری جدید روسیه مذاکره 
خواهند کرد! این یک طرح شکست خورده است. این بسیار 

بلندپروازانه است، اما کارساز نخواهد بود. او همچنین اظهار 
کرد: به رغم چشم اندازهای ناخوشایند، رهبران اتحادیه اروپا 
همچنان خواهان جنگ اوکراین هستند و آماده هستند تا 
صرفا برای طولانی تر کردن درگیری، بودجه و تسلیحات را 
در اختیار نیروهای کی یف قرار دهند. اوربان تصریح کرد: 
اتحادیه اروپا به یک استراتژی جایگزین نیاز دارد که امکان 
آتش بس و مذاکرات صلح را فراهم کند. او گفت: مجارستان 
از »طرح B« حمایت می کند. ما خواستار ساخت یک ساختار 
امنیتی جدید اروپایی هستیم که برای روسیه و اوکراین قابل 
قبول باشد. رهبر مجارستان افزود که این معماری جدید 
امنیتی باید ترکیه را نیز شامل شود تا بتواند تأثیر مثبتی بر 

جهان ترک داشته باشد. اوربان گفت: بدون ترکیه، امنیت در 
اروپا وجود نخواهد داشت. اظهارات وی پس از آن بیان شد 
که هفته گذشته مجارستان بسته کمکی ۵۰ میلیارد یورویی 
)۵۲.۸ میلیارد دلار( اتحادیه اروپا به اوکراین را مسدود کرد. 
بوداپست در توضیح این اقدام، استدلال کرد که »بدیهی« 
است که کی یف، مسکو را در خط مقدم شکست نخواهد داد 
و استراتژی بروکسل برای تحریم روسیه در حالی که اوکراین 
را با پول و سلاح پمپاژ می کند، شکست خورده است. اوربان 
همچنین از کشورهای اروپایی به دلیل دنبال کردن »استراتژی 
جنگ« در روابط خود با روسیه انتقاد کرده و اصرار دارد که این 

رویکرد تنها به درگیری بیشتر دامن می زند. 

 وزارت دفاع آمریکا یک بسته کمک های نظامی جدید به 
ارزش 3۰۰ میلیون دلار را برای اوکراین به علاوه یک کمک 
۱۲۵ میلیون دلاری با برداشت از انبارهای ارتش آمریکا اعلام 
کرد. به نوشته خبرگزاری »اسپوتنیک«، وزارت دفاع آمریکا 
در بیانیه ای اعلام کرد: »وزارت دفاع آمریکا کمک های امنیتی 
جدیدی برای رسیدگی به نیازهای دفاعی و امنیتی حیاتی 
اوکراین اعلام کرد. بخشی از این کمک ها شامل برداشت 
کمک های امنیتی از انبارهای وزارت دفاع به ارزش ۱۲۵ 
میلیون دلار با هدف رفع نیازهای فوری اوکراین در میدان 
نبرد و بخش دیگر آن شامل 3۰۰ میلیون دلار در قالب ابتکار 
عمل کمک امنیتی اوکراین برای تقویت پدافند هوایی اوکراین 
در بلند مدت می شود.« طبق این اعلامیه وزارت دفاع آمریکا، 

کمک های جدید واشنگتن برای اوکراین شامل مهمات 
 HIMARS و NASAMS بیشتر برای سامانه  های موشکی
، گلوله های توپخانه ۱۵۵ میلی متری و ۱۰۵ میلی متری، 
موشک انداز جاولین و سامانه ضدزره AT-4 می شود. وزارت 
دفاع آمریکا تصریح کرد: آمریکا در قالب کمک های جدیدش 
به اوکراین تجهیزات مخصوص هوای سرد، ۱۲ کامیون 
مخصوص حمل ونقل تجهیزات سنگین و قطعات یدکی، 
کمک های حوزه نگهدای و بیش از سه میلیون گلوله مخصوص 
تسلیحات کوچک و نارنجک می دهد. »آنتونی بلینکن«، 
وزیر امور خارجه آمریکا اظهارکرد: واشنگتن بسته کمک 
نظامی جدیدی متشکل از تسلیحات و تجهیزات به ارزش 
۱۲۵ میلیون دلار را به اوکراین عرضه خواهد کرد. بلینکن 

ادعا کرد: »ایالات متحده آمریکا یک بسته جدید تسلیحات و 
تجهیزات را برای حمایت از مردم اوکراین در ضمن دفاع آنها از 
کشورشان و آزادی خود در برابر تهاجم روسیه اعلام می کند. 
به موجب این بسته، ۱۲۵ میلیون دلار تسلیحات و تجهیزات 
که بر مبنای دستورهای قبلی برای برداشت از انبار ارتش، مجوز 
دریافت کرده اند ارائه می شود.« بسته کمکی جدید آمریکا برای 
اوکراین در حالی اعلام می شود که واشنگتن از سوی دیگر، 
دچار کشمکش بر سر حمایت از رژیم صهیونیستی در جنگ با 
حماس شده است. »پت رایدر«، سخنگوی مطبوعاتی پنتاگون 
آمریکا می تواند هر دو کمک برای اوکراین و رژیم صهیونیستی 
را مدیریت کرده و همزمان به حفاظت از خود در برابر همه انواع 

تهدیدات ادامه دهد.

نخست وزیر مجارستان:

 استراتژی اتحادیه اروپا برای اوکراین یک »شکست کامل« است

کمک 425 میلیون دلاری جدید آمریکا به اوکراین

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

درخواست دوباره گوترش برای آتش بس: 
  از حمله به بیمارستان غزه 

وحشت کردم
 دبیرکل سازمان ملل ضمن هشدار درباره حملات 
به کادر درمانی در غزه گفت که از حمله به بیمارستان 
الشفا وحشت  زده شده و درخواست خودرا برای آتش 
بس تکرار می کند. آنتونیو گوترش خواستار حفاظت از 
کادر درمانی و جان غیرنظامیان شد. شامگاه جمعه بود 
که جنگنده های رژیم صهیونیستی دروازه بیمارستان 
الشفاء را بمباران کردند که در نتیجه آن ۱۵ فلسطینی 
شهید و ده ها نفر دیگر زخمی شدند. مدیر بیمارستان 
لشفاء اعلام کرد که تیم های پزشکی و امدادگران در 
میان شهدا هستند. به گفته او، برخی از زخمی های این 
بیمارستان به دلیل کمبود امکانات و خدمات به شهادت 
رسیدند. همچنین وزارت بهداشت غزه اعلام کرد که 
رژیم صهیونیستی سه بیمارستان الشفاء، القدس و 
اندونزی در غزه را بمباران کرد. به گزارش وبگاه اینترنتی 
سازمان ملل، گوترش اظهارکرد: »من از حمله گزارش 
شده در غزه به کاروان آمبولانس در خارج از بیمارستان 
الشفا وحشت کردم. تصاویر اجساد پراکنده در خیابان 
بیرون بیمارستان دلخراش است.« دبیرکل سازمان ملل 
ادامه داد:  اکنون، نزدیک به یکماه است که غیرنظامیان 
غزه، از جمله کودکان و زنان محاصره شده اند، از کمک 
محروم شده اند، کشته شده اند و با بمباران از خانه های 
خود بیرون شده اند. این ها باید متوقف شود.« گوترش 
اضافه کرد: »وضعیت انسانی در غزه وحشتناک است. 
غذا، آب و دارو به اندازه کافی برای رفع نیازهای مردم 
وارد نمی شود. سوخت بیمارستان ها و نیروگاه های آب 
در حال اتمام است. پناهگاه ها تقریبا چهار برابر ظرفیت 
خود پر شده اند و در بمباران ها هدف قرار می گیرند. 
سردخانه ها پر شده است. مغازه ها خالی هستند وضعیت 
بهداشتی وخیم است. ما شاهد افزایش بیماری ها و 
بیماری های تنفسی به ویژه در بین کودکان هستیم. کل 
جمعیت آسیب دیده است. هیچ جا امن نیست.« دبیرکل 
سازمان ملل اعلام کرد: »بار دیگر درخواست های قبلی 
خود را برای آتش بس بشردوستانه تکرار می کنم.« وی 
افزود: »قوانین بین المللی بشردوستانه باید رعایت شود. 
غیرنظامیان و زیرساخت های غیرنظامی، از جمله کادر 
پزشکی و دارایی های بشردوستانه باید محافظت شوند. 
غیرنظامیان نیز نباید به عنوان سپر انسانی استفاده 
شوند.« گوترش هشدار داد: »تدارکات و خدمات 
ضروری و دسترسی بلامانع بشردوستانه باید به طور 
ایمن به غزه و سراسر غزه در مقیاسی متناسب با این 
وضعیت دردناک اجازه داده شود.« دبیرکل سازمان 
ملل بیانیه خود را اینگونه پایان داد: »همه کسانی که 
دارای نفوذ هستند باید برای اطمینان از احترام به قوانین 
جنگ، پایان دادن به رنج و جلوگیری از سرریز درگیری 
که می تواند کل منطقه را فرا گیرد، از آن استفاده کنند.«

ولادیمیر پوتین:  

  گزینه دیگری جز عملیات نظامی علیه اوکراین نداشتیم
کوتــــاه

 رئیس جمهور روسیه در توضیح دلیل پشت تصمیم 
کشورش برای اجرای »عملیات نظامی ویژه« در اوکراین 
گفت: روسیه به این دلیل که قبل از اجرای این عملیات در 
فوریه ۲۰۲۲ هدف حمله واقع شد، گزینه دیگری نداشت. 
ولادیمیر پوتین، اظهار کرد: مسکو  در فوریه ۲۰۲۲ گزینه  
دیگری به جز اجرای عملیات نظامی خود علیه اوکراین نداشت. 
به نوشته پایگاه »راشاتودی«،  رئیس جمهور روسیه گفت : 
مجددا تاکید می کنم که این تصمیم به رغم مشکلاتی که از 
آن منتج شد، تصمیم درستی بود. او در پاسخ به سوالی از وی 
با این مضمون که آیا با علم به پیامدهای تصمیمش در قبال 
اوکراین، بار دیگر آن را اتخاذ می کند، افزود: »ما انتخاب دیگری 
نداشتیم.« او اضافه کرد که چنین تصمیم هایی نباید هرگز با 
سادگی گرفته شوند اما او به این نتیجه رسیده بود که اقدام 
نظامی علیه اوکراین غیرقابل اجتناب است. پوتین بیان کرد: 

»چرا؟ چون به ما از قبل از آن حمله شده بود.« روسیه پیش از 
این نیز در توضیح دلایل تصمیمش برای اجرای کارزار نظامی 
علیه اوکراین گفت که این دلایل شامل برنامه کی یف برای 
پیوستن به ناتو و چشم انداز گسترش و نزدیک آمدن هر چه 
بیشتر این بلوک نظامی تحت رهبر آمریکا به مرزهای روسیه 

هستند. او همچنین بر لزوم محافظت از مردم دونباس و پایان 
دادن به نبرد تقریبا هشت ساله که بین قوای نظامی کی یف و 
شورشیان محلی به راه افتاده بود، تاکید کرد. این در حالی است 
که دلایل دیگری که روسیه پیش از این برای عملیات نظامی 
ویژه خود در اوکراین ذکر کرده بود شامل در پیش گرفتن 
موضع ملی گرایانه از سوی دولت کی یف، رفتار این دولت با 
جمعیت روس زبان های ساکن این کشور و همچنین تاکید 
ولادیمیر پوتین بر »نازی زدایی« از اوکراین می شوند. پوتین 
در سخنرانی در ماه »می« ۲۰۲۲ در جریان رژه مخصوص 
روز پیروزی روسیه بیان داشت: عملیات مسکو در اوکراین 
»پیشگیرانه و تنها تصمیم درست« بود. او ادامه داد: »روسیه 
در برابر یک تجاوزگری دست به یک مقابله پیشگیرانه زد. هر 
چند چنین اقدامی اجباری بود اما تنها تصمیم درستی بود که 

یک کشور مستقل و دارای حاکمیت می توانست اتخاذ کند.«

 لوکاشنکو:
  بحران خاورمیانه بر اوکراین 

سایه افکنده است
 لوکاشنکو در جریان دیدار با یکسری از کارمندان و کارگران 
نیروگاه برق اتمی بلاروس گفت: مساله اوکراین در سایه بحرن 
کنونی خاورمیانه قرار گرفته است. به گزارش ایسنا، به نقل از پایگاه 
خبری  BelTA، الکساندر لوکاشنکو، رئیس جمهوری بلاروس 
اظهارکرد: اوکراین همچنان مال ما خواهد بود. هیچکس به این 
اوکراین نیاز ندارد. وقتی جنگ اوکراین شروع شد به رئیس جمهوری 
اوکراین هشدار دادم که کمی آشوب در خاورمیانه مساله اوکراین 
را به حاشیه می برد. من با ولودیمیر زلنسکی تماس گرفتم و گفتم 
»ولودیا، به من گوش کن، من مردی با تجربه هستم، سال ها کار 
کرده ام. به محض شروع برخی آشفتگی ها، شما فراموش خواهید 
شد.« بعدش چی شد؟ اوکراین اکنون تحت الشعاع وخامت اوضاع 
خاورمیانه قرار گرفته است. رئیس جمهوری بلاروس ادامه داد: 
باید پیش از آنکه اوکراین را وارد این گرفتاری می کردید، کمی 
فکر می کردید. او به مساله افغانستان به عنوان نمونه اشاره کرد و 
افزود: سربازان آمریکایی از افغانستان خارج شدند. آنها این کشور 
را به قهقرا کشاندند و کنارش گذاشتند. این مساله در اوکراین 
هم اتفاق می افتد. آمریکایی ها می روند چون به آن نیازی ندارند. 
سیاست آنها تمرکز بر گل  آلود کردن آب است. آنها دوست دارند 
این کار را انجام دهند. آنها می دانند که می شود در آب گل آلود، 
ماهی گرفت. لوکاشنکو خاطرنشان کرد: به همین دلیل است که 
می گویم، اوکراین مال ماست. منظورم این است که ما با هم هستیم. 
اروپا دیر یا زود به روسیه و بلاروس پشت می کند. چون آمریکایی ها 
می خواهند به هر حال اروپا را تقسیم کنند. اروپا نمی تواند مقاومت 

کند چون همه چیزش به بازار آمریکا وابسته است.
 

 واکنش کره شمالی 
به آزمایش موشکی ناموفق آمریکا

 کره شمالی با انتقاد از آزمایش یک موشک بالستیک قاره پیما 
در آمریکا، اعلام کرد که بازدارندگی نظامی خود را با هدف مقابله 
با تهدید زرادخانه های هسته ای آمریکا افزایش می دهد. نیروی 
هوایی آمریکا در روز چهارشنبه موشک »مینتمن 3« با قابلیت 
حمل کلاهک هسته ای را از پایگاهی در کالیفرنیا پرتاب کرد؛ اما در 
پی بروز اختلالی در عملکرد آن، موشک آزمایش شده در آسمان 
منفجر شد. این آزمایش با حضور مقامات دفاعی کره جنوبی برگزار 
شد؛ اقدامی که از ۲۰۱۶ تا امروز بی سابقه بوده است. یک تفسیرگر 
نظامی کره شمالی گفت که با وجود شکست این آزمایش، حضور 
»عروسک های خیمه شب بازی« ارتش کره جنوبی نشان داد که 
نوک پیکان سلاح های هسته ای آمریکا به سوی پیونگ یانگ است. 
این مفسر اهل کره شمالی بیان داشت: کره شمالی برای تضمین 
امنیت استراژیک و تقویت قدرت بازدارندگی اش، مانند گذشته 
به اقدامات نظامی خود ادامه می دهد. این رسانه دولتی کره شمالی 
همچنین از واشنگتن و سئول به دلیل اقدامات متعدد نظامی از 
جمله استقرار بمب افکن های هسته ای استراتژیک آمریکایی در 

کره جنوبی انتقاد کرد.

فروش ۴۶۳ میلیونی تئاترشهر
 طبق آمار اعلام شده نمایش های روی صحنه 
 4۶۲ گذشته  هفته  یک  تئاترشهر طی  مجموعه 
میلیون و ۹۶4 هزار تومان فروش داشته اند. نمایش 
»پدر« به کارگردانی آروند دشت آرای که از روز ۱۷ 
مهر در تالار اصلی با ظرفیت ۵۷۹ تماشاگر و قیمت 
بلیت ۲۰۰ و ۱۰۰ هزار تومان اجرای خود را آغاز 
کرده با مجموع ۲3 اجرا و میزبانی از ۱۰ هزار و 3۱۵ 
مخاطب یک میلیارد و ۶۷۰ میلیون و ۲۶۰ هزار تومان 
فروش داشته است. نمایش »آواز عاشقانه یک دختر 
دیوانه« به کارگردانی آروند دشت آرای که اجرای خود 
را از ۷ آبان در تالار اصلی با ظرفیت ۵۷۹ نفر و قیمت 
بلیت ۱۲۰ تا ۲۵۰ هزار تومان آغاز کرده است، با 
مجموع ۶ اجرا و جلب ۲ هزار و ۷۱3 تماشاگر، توانست 
به فروش معادل ۵۶3 میلیون و ۱۸۵ هزار تومان دست 
پیدا کند نمایش »این دنیا یه کنسرت به من بدهکاره« 
به کارگردانی سهند خیرآبادی که اجرای خود را از ۹ 
آبان آغاز کرده است، با مجموع 4 اجرا و جلب ۵۱3 
تماشاگر، توانست به فروش معادل ۶۹ میلیون و ۱۹۲ 
هزار تومانی دست پیدا کند. نمایش »تله وزیون« به 
کارگردانی الهه پورجمشید نیز که اجرای خود را از 
روز ۲۱ مهر در تالار قشقایی با ظرفیت ۹۶ نفر و قیمت 
بلیت ۱۲۰ هزار تومان آغاز کرد، با ۱۸ اجرا توانست 
۱ هزار و 34۷ تماشاگر را به سالن جلب کند و به 
فروشی معادل ۱۱4 میلیون و ۸۷۶ هزار تومان دست 
پیدا کند. نمایش »مناظره وایادولید« به کارگردانی 
هوشمند هنرکار نیز که اجرای خود را از روز ۲۵ مهر 
در تالار قشقایی با ظرفیت ۹۶ نفر و قیمت بلیت 
۱۲۰ هزار تومان آغاز کرده، با ۱4 اجرا توانسته 4۶۱ 
تماشاگر را به سالن جلب کند و به فروشی معادل 
3۲ میلیون و ۸3۲ هزار تومان دست یابد. نمایش 
»حقایقی درباره سگ ها و گربه ها« به کارگردانی 
محمدهادی عطایی از روز پنجشنبه ۲۰ مهر در تالار 
سایه با ظرفیت ۷۲ نفر و قیمت بلیت ۱۱۰ هزار تومان 
، توانست ۹3۸  به صحنه رفته، با مجموع ۱۹ اجرا
تماشاگر را به سالن بکشاند و به فروشی معادل ۷۵ 
میلیون و 4۶۰ هزار تومان برسد. همچنین نمایش 
»مامان« به کارگردانی الهام سلج محمودی که از 
روز یکشنبه ۸ آبان در تالار سایه با ظرفیت ۷۲ نفر و 
قیمت بلیت ۱۰۰ هزار تومان اجرای خود را آغاز کرده 
است،  با مجموع ۵ اجرا، توانست 3۰۹ تماشاگر جلب 
کند و به فروشی معادل ۲3 میلیون و ۲۸۰ هزار تومان 
لیا« به کارگردانی  دست پیدا کند. نمایش »استرا
مشترک حسنا قبادی و افسانه محمدی نیز با ۱3 اجرا 
و جذب 3۲۰ تماشاگر توانست به فروش ۱۷ میلیون 
و 3۲۸ هزار تومان دست پیدا کند و به اجرای خود 

پایان دهد.

محمدهادی قمیشی:

 مخاطبان »زخم کاری« صبر کنند


